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Protokół Nr 24/12 
 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji 

w dniu 26 stycznia 2012 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Otwocku pod 
kierunkiem Przewodniczącej, radnej Anety Bartnickiej, w godzinach od 1615 do 1800.                         
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście, zgodnie z załączonymi listami 
obecności. 
 
Porządek  posiedzenia:  
1. Omówienie i zaopiniowanie materiałów na XV sesję Rady Powiatu w Otwocku: 
2. Plan pracy Komisji na rok 2012.  
3. Sprawy bieŜące. 
4. Przyjęcie protokołów Nr 22-23/11 z poprzednich posiedzeń Komisji. 
5. Zakończenie obrad. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 
Ad. 1 
 
1. Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniŜsze projekty uchwał: 
 
1) projekt c – w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budŜetu Powiatu Otwockiego; 
 

Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             
omówiła w/w projekt uchwały. Poinformowała, Ŝe Powiat przekazuje pomoc finansową 
Gminom w postaci dotacji celowych z przeznaczeniem na realizację zadań polegających            
na wzbogaceniu księgozbioru bibliotek. Środki na powyŜszy cel zostały zabezpieczone                  
w uchwale budŜetowej na rok 2012, natomiast szczegółowe warunki zostaną                  
określone w umowach między Powiatem a poszczególnymi Gminami. 

W wyniku dyskusji członkowie Komisji podjęli poniŜszy wniosek oraz pozytywnie 
zaopiniowali omawiany projekt uchwały.  
 
WNIOSEK 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji wnios kuje do Zarządu o ponowne 
rozpatrzenie sprawy utworzenia Biblioteki Powiatowej. Członkowie Komisji proponuj ą 
rozwaŜenie moŜliwości utworzenia etatu powiatowego bibliotekarza w ramach struktury 
zatrudnienia w Starostwie.  

Głosowanie: za – 8 osób, wstrzymała się – 1 osoba.  
 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji pozyt ywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  

Głosowanie: za – 3 osoby, wstrzymało się – 6 osób.  
 
2) projekt d – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Celestynów; 
 

Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             
omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
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3) projekt e – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Józefów; 
 
Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             

omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
4) projekt f – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Karczew; 

 
Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             

omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
5) projekt g – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Osieck; 
 

Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             
omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
6) projekt h – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Sobienie- Jeziory; 

 
Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             

omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
7) projekt i – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wiązowna; 

 
Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             

omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
8) projekt j – w sprawie powierzenia Gminie Karczew zadania w zakresie kultury w 2012 

roku; 
 

Kierownik Samodzielnego Biura Kultury i Promocji Anna Maria Rosłaniec             
omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
9) projekt n – w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ekonomiczno-Gastronomicznych im. Stanisława 
Staszica w Otwocku przy ul. Konopnickiej 3; 
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Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka omówiła w/w 
projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
10) projekt o – w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej 

Nr 4 dla Dzieci Niesłyszących i Słabosłyszących w Specjalnym Ośrodku                              
Szkolno-Wychowawczym Nr 2 dla Dzieci Niesłyszących i Słabosłyszących w Otwocku 
przy ul. Literackiej 8; 

 
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka omówiła w/w 

projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
11) projekt p – w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej  

Nr 3 w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym Nr 1 im. Marii Konopnickiej                      
w Otwocku przy ul. Majowej 17/19; 

 
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka omówiła w/w 

projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
12) projekt q – w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Otwocku przy                          
ul. Pułaskiego 7; 

 
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka omówiła w/w 

projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
13) projekt r – w sprawie zamiaru likwidacji czteroletniego Technikum dla Dorosłych 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ekonomiczno- Gastronomicznych im. Stanisława 
Staszica w Otwocku przy ul. Konopnickiej 3; 

 
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka omówiła w/w 

projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
14) projekt s – w sprawie zamiaru likwidacji trzyletniego Technikum Uzupełniającego dla 

Dorosłych na podbudowie zasadniczej szkoły zawodowej wchodzącego w skład  Zespołu 
Szkół Nr 2 im. Marii Skłodowskiej – Curie w Otwocku przy ul. Pułaskiego 7; 

 
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka omówiła w/w 

projekt uchwały. 
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Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
15) projekt t – w sprawie zamiaru likwidacji trzyletniego Technikum Uzupełniającego dla 

Dorosłych na podbudowie zasadniczej szkoły zawodowej wchodzącego w skład Zespołu 
Szkół Ekonomiczno-Gastronomicznych im. Stanisława Staszica w Otwocku przy                                 
ul. Konopnickiej 3. 

 
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka omówiła w/w 

projekt uchwały. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji jedno myślnie pozytywnie zaopiniowała 
w/w projekt uchwały, w obecności 9 członków Komisji.  
 
2. Dyrektor Oświaty Powiatowej omówiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez Powiat Otwocki – za rok 2011. 

 
Ad. 2  
 

Dyrektor Oświaty Powiatowej oraz Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Michalczyk 
zgłosili uwagi (w załączeniu do niniejszego protokołu) do planu pracy Komisji na rok 2012.  

Przewodnicząca Komisji poprosiła o analizę i ewentualną korektę przedstawionego 
projektu planu. Poinformowała, Ŝe na następnym posiedzeniu Komisji zostanie on poddany 
głosowaniu celem przyjęcia.  
 
Ad. 3 
 
 Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Kierownika Wydziału Administracyjno-
Gospodarczego Starostwa Dariusza Olszewskiego w sprawie wyciągu Nr 15 Komisji. 
Przedmiotowa kwestia dotyczy budynków połoŜonych na nieruchomości w Kołbieli przy             
ul. Parkowej, a właściwie pałacu Zamoyskich i jego dewastacji. Do załączonego pisma 
została przekazana dokumentacja fotograficzna, z którą zapoznała się równieŜ Komisja. 
 
Ad. 4 
 
 Protokoły z poprzednich posiedzeń Komisji zostały przyjęte jednogłośnie.  
 
Ad. 5 
 
 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 
 

            Protokółowała:                                    Przewodniczyła: 
 
       Honorata Tarnowska                                                        Aneta Bartnicka 
 


